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Številka: 031-1/2024 

      Datum: 24. 1. 2024 
 

Zapisnik 
24. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 23. 1. 2024, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Violeta BOKAN BOSILJKOV, UL FGG, prof. dr. Janez 
BONČA, UL FMF, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. Mihael DEŠMAN, UL FA, prof. dr. 
Rok DREU, UL FFA, prof. dr. Peter GRILC, UL PF, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, 
prof. dr. Damir KARPLJUK, UL FŠ, prof. mag. Žanina MIRČEVSKA, UL AGRFT, prof. Alen OŽBOLT, 
UL ALUO, prof. dr. Mirko PEČARIČ,  UL FU, prof. dr. Marina PINTAR, UL BF, prof. dr. Iztok 
PREZELJ, UL FDV, prof. dr. Mojca SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. dr. Mihael 
SEKAVČNIK, UL FS, prof. dr. Urška STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, 
prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. dr. Tomaž TURK, UL EF, izr. prof. dr. Mojca UREK, UL FSD, 
prof. Marko VATOVEC, UL AG, prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Janez VODIČAR, UL 
TEOF, prof. dr. Janez VOGRINC (prisoten do razprave o 14. točki dnevnega reda), UL PEF, prof. dr. 
Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT in študenti: Matej SMREČNIK, UL ZF, Luka MIHALIČ 
(prisoten do vključno 12. točke), UL FU, Jaka ROTMAN PRIMEC, UL FFA, Kristijan BRIŠKI, UL PF 
- (30 senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL:. izr. prof. dr. Andrej STARC, UL ZF, Matej LINO PIRC, UL EF, Rok 
KOFOL, Nejc DONAVAL, UL FŠ. 
 
 
Seje so se udeležili še:  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. Maja Klun, prof. dr. Boštjan Markoli, prof. dr. Anton Ramšak, 
prof. mag. Matjaž Drevenšek – prorektorji UL; Mihaela Bauman Podojsteršek - glavni tajnik; izr. prof. 
dr. Jože Kortnik, predsednik KK, prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, predsednica KDrŠ, prof. dr. Aleš 
Obreza, predsednik HK; doc. dr. Martina Oder, UL ZF – nadomešča senatorja, prof. dr. Emil Erjavec 
- predsednik UO UL; Nejc Tacer - predsednik ŠS UL; prof. dr. Tatjana Marvin Derganc- predstojnica 
Doktorske šole, Manca Panjič – Visokošolski sindikat Slovenije; Tjaša Podpečan, zaupnica SVIZ, 
rektorat, Alenka Golobič, Teja Velkavrh, Lina Čok Jereb – rektorat UL. 
 
Prisotni so bili tudi:  
Polonca Miklavc Valenčič, Simona Erjavec, Petra Pongrac, Sergeja Mitič, Staška Mrak Jamnik, Alja 
Smrkolj, Simona Okorn, Danijela Kotnik, Maša Hiti, Sabina Otoničar, Bernarda Golob Hribar – 
rektorat UL. 
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 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 12, 13, in 14 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red (s pripombami iz razprave) 24. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Rektor je pozdravil novega predsednika študentskega sveta Nejca Tacerja in mu čestital za izvolitev. 
 
Ob zaključku mandatov dekanov je rektor v imenu Univerze v Ljubljani podelil še dve plaketi, in sicer 
prof. dr. Tomažu Gubenšku ter izr. prof. dr. Andreju Starcu. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnikov (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da je Univerza v Ljubljani prejela prošnjo za sodelovanje s Fakulteto za tehnologijo 
polimerov iz Slovenj Gradca (v nadaljevanju FTPO). UL je že naredila poizvedbo o  možnostih 
povezovanja s FTPO. Dekana UL FKKT in UL FS sta se strinjala z namero o prihodnjem sodelovanju 
s FTPO, tako da se bo v prihodnosti organiziral sestanek z njima glede te tematike, saj sta ti dve 
fakulteti najbolj vsebinsko povezani s FTPO. Ugotovljeno je bilo, da je FTPO ena boljših fakultet, 
katere ni ustanoviteljica Republika Slovenija, in ki zelo dobro sodeluje z okoljem in industrijo. FTPO 
se bo na eni izmed naslednjih sej tudi predstavila senatorjem. Prednost sodelovanja UL s FTPO bi 
bila tako dodatno strokovno področje, ki se dopolnjuje z nekaterimi našimi programi kot tudi 

1.  Določitev dnevnega reda 24. seje Senata UL  
2.  Potrditev zapisnikov 23. seje in 12. korespondenčne seje Senata UL  

3.  Poročilo rektorja  

4.  Letni delovni načrt za leto 2024 (rektor s prorektorji in glavni tajnik)  

5.  Vzorčne evalvacije študijskih programov UL 2024 (izr. prof. dr. Jože Kortnik, predsednik 
komisije) 

 

6.  Predlog Metodologije za dodelitev mentorskih mest raziskovalnim programom (prof. dr. 
Gregor Majdič, rektor) 

 

7.  Sprememba Pravilnika o priznanjih UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  

8.  Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka za vpis na UL v študijskem letu 2024/2025 za 
državljane držav nečlanic Evropske unije (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica) 

 

9.  Poročilo o postopku priznavanja tujega srednješolskega izobraževanja na UL za leto 2023 
(prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor) 

 

10.  Poročilo visokošolske prijavno-informacijske službe in komisije univerze za pritožbe 
kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih - za vpis v študijsko leto 2023/2024 (prof. dr. 
Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica in predsednica komisije) 

 

11.  Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič) 
- Zamenjava člana Komisije za podeljevanje priznanj pomembnih umetniških del UL 

 

12.  Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, predsednica komisije)  

13.  Poročilo o delu Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš 
Obreza, predsednik komisije) 

 

14.  Pritožba v postopku izvolitve v naziv (Poročevalec: Prof. Marko Vatovec)  

15.  Razno  
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regionalizacija, saj se UL očita, da ne skrbi za regionalizacijo v Sloveniji, in se vse steka le v Ljubljano. 
Če bi UL začela sodelovati s takimi institucijami zunaj Ljubljane, bi lažje upravičila, da deluje za 
celotno Slovenijo. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 3: 
Senat UL se strinja, da rektor začne razgovore o morebitnem povezovanju s Fakulteto za tehnologijo 
polimerov iz Slovenj Gradca. Na enem od naslednjih sej Senata UL se Fakulteta za tehnologijo 
polimerov predstavi senatorjem. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Rektor je v nadaljevanju povedal, da se v gradivu za sejo Senata UL nahaja dopis Ministrstva za 
visoko šolstvo znanost in inovacije, v katerem so navodila, kako naj bi pripravili izhodišča za 
pogajanja o sredstvih temeljnega stebra financiranja (v nadaljevanju TSF UL). Glede osnovnega dela 
TSF UL so usmeritve (podobno kot je bilo v Vladnih izhodiščih), da je treba prilagajati vpis na 
posameznih članicah. Na rektoratu UL so strokovne službe pripravile tabelo, kjer se je prikazalo 
število vpisanih študentov glede na število vpisnih mest in glede na osip iz prvega v drugi letnik. 
Rektorat bo na članice poslal obrazce z namenom, da članice posredujejo podatke o tem,  ali gre za 
študente, ki se vpišejo fiktivno in ne opravljajo oziroma ne pristopijo k opravljanju nobenih študijskih 
obveznosti,  ali gre za študente, ki imajo npr.  problem z enim predmetom zaradi zahtevnosti (kot se 
je to izpostavljalo na UL FE glede matematike na smeri multimedija). Rok za posredovanje teh 
podatkov bo do ponedeljka, 29. 1. 2024. Po tem, ko bo rektorat pridobil podatke s članic, bodo s 
posameznimi članicami, kjer so kakšne težave, opravili razgovore glede možnosti prilagoditve števila 
vpisnih mest.  
 
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je povedala, da je na UL FGG vedno problem osip študentov med 
prvim in drugim letnikom zaradi matematike in fizike, ne pa zaradi tega, ker bi se študentje fiktivno 
vpisovali. 
 
Rektor je povedal, da je to razumljivo in prosil, da se to navede na obrazcih, ki bodo posredovani na 
članice. 
 
Rektor je odgovoril na vprašanje prof. dr. Violete Bokan Bosiljkov, ki ga je zastavila na kolegiju 
dekanov, v zvezi s prilagajanjem spletnih strani invalidom. Zakon o dostopnosti spletišč in mobilnih 
aplikacij (v nadaljevanju ZDSMA) se ni spremenil od leta 2019, tako da ni novih sprememb o 
dostopnosti spletnih strani za invalide. Služba za informatiko rektorata UL je sporočila, da so vse 
službe za informatiko na članicah, obveščene o tem, kakšne so zahteve ZDSMA. Trditev, da bi moral 
biti dostop invalidom zagotovljen vse do repozitorijev, po informacijah ki smo jih uspeli pridobiti do 
sedaj ne drži, zahteva se le dostop do vstopnih strani, ne zahteva pa se, da so celi repozitoriji in PDF 
članki dostopni, ker je to praktično nemogoče zagotoviti. Bodo pa to na rektoratu še bolj podrobno 
preverili.  
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je povedala, da je bil zaposleni iz UL FGG na sestanku z inšpektorji, 
na katerem so govorili, kako bodo preverjali, ali so zahteve glede dostopnosti spletnih strani in baz 
podatkov izpolnjene, ki jih določa ZDSMA, izpolnjene. Zaposleni, ki je bil prisoten na sestanku, je 
poročal, da je največji problem to, da bi morali za slepe opisati vse, kar je na slikah in diagramih 
vključno z gradivom v spletni učilnici, kljub temu da na UL FGG trenutno nimajo študenta, ki bi imel 
take potrebe. Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je vprašala, ali je glede na povedano možno, da bi bila 
UL izvzeta iz obveznosti po ZDSMA, kot so lahko OŠ. 
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Rektor je povedal, da bi bilo treba sprožiti spremembo ZDSMA, kar bo trajalo kar nekaj časa. Druga 
pot pa je kratkoročna, in sicer, da se pravno pogleda, kaj zakon predpisuje in katere zahteve postavlja 
in se v skladu s tem na UL pripravimo, tudi za primer inšpekcijskega pregleda. UL bo delovala po 
obeh poteh.  
 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 
 
Ad 4.) Letni delovni načrt za leto 2024 (rektor s prorektorji in glavni tajnik) 
 
Rektor s prorektorji in glavnim tajnikom so predstavili ključne točke letnega delovnega načrta kot sledi 
iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo.  
 
Prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar je povedala, da je na strani 15 v Letnem delovnem načrtu UL 
pod točko 2. 2. zapisan cilj oz. namera doseči spremembo zakonodaje, ki bo bolje omogočala delno 
izvedbo pouka v angleščini ob hkratni uveljavitvi strojnega prevajanja in oblikovati jezikovno strategijo 
UL. Nadaljevala je, da je bila iskreno presenečena nad tem, da je našla zgoraj zapisano dokumentu, 
saj je UL osrednja državna izobraževalna ustanova, ki gradi na odličnosti. Ne strinja se, da bi se 
uvedlo več predavanj v angleškem jeziku, slednje pa bi bilo tudi v nasprotju z zavezo UL, da skrbi za 
slovenski jezik (v dokumentu navedeno na strani 40). Ti dve nameri v dokumentu se ji zdita 
nasprotujoči. Vprašala je, ali naj bi potem za slovenski jezik skrbeli na tujih univerzah. Na koncu je 
dodala, da na UL še ni bila oblikovana jezikovna strategija.    
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Hrovat, prorektorica, je opozorila, da tega niso dali na prosojnice, ker so se 
odločili za odložitev izvajanja tega ukrepa. Ta ukrep od UL namreč zahteva NAKVIS. Na UL so se 
odločili, da bodo najprej pogledali, kako je z jezikovno politiko, potem pa odgovorili NAKVISU glede 
izpolnjevanja zahteve po izvajanju pouka v angleščini. 

 
Prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar je odgovorila prorektorici, da je NAKVIS prišel na UL FF 
evalvirat doktorski program in oni so želeli, da to naredijo v angleščini. Zdi se ji nedopustno, saj je 
UL tu zato, da skrbi za razvoj slovenskega jezika, za razvoj terminologije v slovenskem jeziku, 
navsezadnje je UL zato tudi nastala.  
 
Rektor je odgovoril, da ne gre za to, da bi kar tako predavali v angleščini. Tu gre za to, da je UL 
vključena v mednarodne zveze in da je povezana z mednarodnimi institucijami, saj svet postaja 
mednarodno globaliziran in rektor je mnenja, da je glede na povedano dobro in koristno, da UL na 
določenih študijskih programih ponudi tudi kakšen študij v tujem jeziku, ker se na tak način za študij 
na UL odločajo tudi odlično usposobljeni tujci. Če bi to apriori zavračali, to UL ne bi koristilo. 
 
Prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar je povedala,.  da je problem, ker niso vsi profesorji na članicah 
UL ustrezno usposobljeni za predavanja v tujem jeziku in s tem se izgublja tudi znanje slovenske 
terminologije med slovenskimi študenti.  
 
Prof. dr. Maja Klun, prorektorica, je povedala, da v okviru RSF-ja pripravljajo prav za to obdobje 
predstavitev strojnih prevajalnikov, ki bi omogočili, da bi se predavanja izvajala v slovenščini , hkrati 
pa bi imeli tudi prevode. Za to, da bi dokončno lahko ustrezno razvili in uvedli strojno predavanje, je 
UL svojim članicam že večkrat poslala pozive za pošiljanje strokovnih gradiv, da bi jih lahko kot 
terminologijo vnesli, ker brez tega strojno prevajanje težje deluje. Prodekani za raziskovalno in za 
obštudijsko dejavnost bodo povabljeni na UL FDV dne 28. 2. 2024 na predstavitev programov za 
strojno prevajanje, ki so trenutno že na voljo. Na predstavitvi bodo predstavili različne možnosti in 
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kako bi lahko vplivali na to, da bi se terminologija zbrala, z namenom, da bi strojni prevajalniki bolje 
delovali, ter da se istočasno zagotovi dvojezičnost.  
 
Prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar je povedala, da strojno prevajanje trenutno ni na stopnji, ko bi 
lahko omogočalo dvojezičnost na dovolj visoki ravni. Povedala je, da prihaja z oddelka za 
prevajalstvo in je zadnjega pol leta predvsem prevajala in popravljala prevode, ki jih je naredil DEEPL 
prevajalnik. Nevarnost, povezana z globalizacijo angleščine gre v smeri, da bomo imeli ljudi, ki ne 
bodo suvereni niti v enem samem jeziku (tem ljudem rečejo v strokovni terminologiji ALONG – osebe 
brez maternega jezika ali ljudje brez znanja katerega koli jezika, v katerem bi bili kompetentni karkoli 
napisati).      
 
Prof. dr. Tomaž Turk je odgovoril, da ima kar veliko izkušenj kar se tiče slovenskega jezika, ker je bil 
13 let vodja jezikovne sekcije pri Slovenskem društvu informatikov, kjer gradijo terminološki slovar 
izrazov na področju informatike. Pri tem sodelujejo tudi s strokovnjaki UL FF in drugih članic, kar se 
tiče metodologije gradnje slovarjev. Povedal je, da imajo v okviru tega kar veliko izkušenj v 
mednarodnem prostoru s tujimi učitelji in študenti. Zaenkrat zakon zadošča za tisto, kar delajo in 
izvajajo. Imajo pa tudi oni podobne skrbi, kot jih je omenila prof. dr. Mojca Schlamberger Brezar. Če 
je na primer slovenski študent udeležen v mednarodnem razredu, so mu na voljo tudi prosojnice v 
slovenskem jeziku, tudi izpit lahko opravlja v slovenščini Poudaril je, da je na UL treba razviti 
strategijo razvoja slovenskega jezika. Gradnja strokovnega jezika je pomembna, zlasti kar se tiče 
informatike, kjer se stvari iz dneva v dan spreminjajo, formirajo se novi izrazi in veliko truda je 
potrebnega, da so v koraku s časom. En slovarski sestavek vzame dva meseca dela. Še v nobenem 
dokumentu UL, niti v Habilitacijskih merilih ni videl, da bi UL podpirala kakšne tovrstne projekte. Tudi 
na državni ravni je podobno. 

 
Rektor je rekel, da so slovarska gesla v Habilitacijskih merilih.  
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Hrovat, prorektorica, je odgovorila, da imajo strategijo glede na to, kdo se 
vpisuje na izobraževalne programe in glede na to je Strategija z letom plus zelo ustrezna. Kot primer 
je navedla inženirko leta, ki je makedonskega porekla, a je vseeno vse pojasnila v slovenščini. 
 
Izr. prof. dr. Mojca Ciglarič je povedala, da ima nekaj komentarjev na Letni delovni načrt UL. Prva 
stvar je nadgradnja podpornih procesov v strokovnih službah UL. Glede tega, je opozorila, da ne gre 
le za dodajanje novih funkcionalnosti, ampak potrebujejo tudi večjo učinkovitost obstoječih procesov 
zlasti tistih, ki so v APIS-u podprti. Z delovanjem APIS-a imajo še vedno kar precej težav. Naslednja 
točka, ki jo je komentirala, je bila dostopno in vključujoče okolje, tam je bil ključen ukrep za dosego 
tega cilja – ozaveščanje o enakosti in trajnosti in medgeneracijskem dialogu. To se ji zdi vsaj z vidika 
UL FRI zelo dobrodošlo, ker imajo precej nizko kulturo na tem področju. Vendar ni dovolj, da se tega 
problema loti le s Pravilniki, saj le te v praksi redko kdo prebere, še manj pa se jih v praksi držijo. 
Glede tega bi bilo smiselno službam za komuniciranje sugerirati, da naj poskusijo ta sporočila uvajati 
na prijazen, mogoče zabaven način, da bi se zavedanje o teh vrednotah povečalo. Predlagala je , da 
to službe na rektoratu UL pripravijo in pošljejo potem službam na članicah. Eden od ukrepov je bil 
tudi optimizirati poslovne procese na UL. Povedala je, da je nujno te procese ne le optimizirati, ampak 
tudi poenostaviti. Kot primer je navedla postopek za pridobitev potnega naloga, ki je v preteklih letih 
postal precej kompleksen. Posledično v teh procesih ljudje vidijo le svoj parcialni del, ne vidijo pa 
celote. Podobno je pri obveznosti dekana, da podpisuje različne dokumente, po njenem mnenju je 
za podpisovanje preveliko število različnih platform in dekani porabijo preveč časa za dopisovanje 
vseh listin. Nadalje je izr. prof. dr. Mojca Ciglarič podprla idejo o Strategiji za digita lizacijo UL (v 
nadaljevanju Strategija). Zdi se ji tudi, da bi jo morali vključiti tudi v pedagoški del v vseh študijskih 
programih. Podobno kot se dodaja vsebine glede trajnosti, bi morali tudi digitalizacijo vključevati vsak 
na svojem področju, drugače bo to postala vrzel v znanju diplomantov UL. V Strategiji, naj bo prvo 
vodilo, da digitalizacija na UL poenostavlja procese in zmanjšuje potrebo po človeškem delu , ker 
drugače, digitalna podpora ni potrebna. Pri APIS-u na primer je vprašanje, ali sistem olajšuje 
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človeško delo. Izr. prof. dr. Mojca Ciglarič je povedala, da je mnenja, da v Letnem delovnem načrtu 
UL manjka neka konkretizirana enotna globalna usmeritev UL, kljub temu da je želja, da je UL 
sodobna aktivna in agilna univerza, ki odgovarja na potrebe družbe.  
 
Prof. dr. Janez Vogrinc je povedal, da mu je v nasprotju z mnenjem izr. prof. dr. Mojce Ciglarič všeč 
sistem za pridobitev potnega naloga, prav tako mu je všeč tudi GC, saj mu je zelo olajšal delo npr. 
glede podpisovanja listin učiteljev, ki so na praksi. Povedal je, da je na 50 str. Letnega delovnega 
načrta UL, ki se tiče Kadrovskega načrta UL, zapisano, povečanje vpisa za tiste študijske programe, 
kjer je to ministrstvo zahtevalo. Povedal je, da domneva, da so pri sestavi kadrovskega načrta 
upoštevali le letošnjo zahtevo ministrstva, ne pa tudi lanskoletnih zahtev in je prosil, da se doda 
zraven tudi UL PEF, zato ker na programu logopedija ravno zaradi te zahteve povečujejo število 
vpisnih mest.   
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 4.:  
Senat UL daje soglasje k letnemu delovnemu načrtu univerze, ki je del Programa dela Univerze v 
Ljubljani za leto 2024. 
Sklep je bil sprejet (29 ZA, 1 VZDRŽAN, 0 PROTI). 
 
 
Ad 5.) Vzorčne evalvacije študijskih programov UL 2024 (izr. prof. dr. Jože Kortnik, predsednik 
komisije) 
 
Izr. prof. dr. Jože Kortnik, predsednik komisije, je povedal, da v študijskem letu 2023/24 poteka 
zunanja vzorčna evalvacija 9 študijskih programov. V vzorčno evalvacijo so tokrat vključeni študijski 
programi 1. in 2. stopnje, ki so notranje razčlenjeni na smeri. Vloge za 4 programe s prilogami ter 
poročila poročevalcev so bile obravnavane na 10. seji Komisije za kakovost UL, 18. 1. 2024. Po 
predstavitvi ugotovitev zunanjih poročevalcev so člani komisije soglasno potrdili predlagane sklepe. 
Za preostalih 5 programov je Svet NAKVIS na željo članic podaljšal rok oddaje in bodo vloge 
obravnavane na KK UL in Senatu UL v mesecu februarju.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 5.1.: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL AGRFT, Dramska 
igra, 2. stopnje.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 5.2.: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL AGRFT, Gledališka 
in radijska režija, 2. stopnja.   
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 5.3.: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL FE, Elektrotehnika, 
2. stopnja.   
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 5.4.: 
Senat UL potrjuje vlogo za zunanjo vzorčno evalvacijo študijskega programa UL FSD, Socialno delo, 
2. stopnja. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad 6.) Predlog Metodologije za dodelitev mentorskih mest raziskovalnim programom (prof. dr. 
Anton Ramšak, prorektor) 
 
Prof. dr. Anton Ramšak, prorektor, je predstavil predlog Metodologije za dodelitev mentorskih mest 
raziskovalnim programom. S predlogom metodologije, ki naj bi veljala za naslednja štiri leta, je 
soglašala Komisija za izbor mentoric in mentorjev ter spremljanje mladih raziskovalk in raziskovalcev. 
V skladu z novim Pravilnikom o izboru in financiranju mladih raziskovalk in raziskovalcev se sredstva 
za mlade raziskovalce določijo v okviru sredstev za raziskovalne programe, pri čemer se dodelijo 
sredstva za mlade raziskovalce glede na dodeljena mentorska mesta v posameznem letu.  
 
 
Rektor je povedal, da se je o tem govorilo že na kolegiju dekanov, zdaj pa se na podlagi tega oblikuje 
Metodologija. Kar še manjka, so kriteriji koliko kvot bo treba izpolnjevati glede zapolnitve mest MR-
jev.  
 
Prof. dr. Rok Dreu je vprašal, ali število mest za mlade raziskovalce ostaja enako, kljub temu, da se 
je število programskih skupin z zadnjim razpisom povečalo za 9, kot sledi iz Metodologije in iz tabele 
za razporeditev po vedah. 
 
Rektor je odgovoril, da zaenkrat ostaja enako, ker letos novi programi ne bodo upravičeni do 
financiranja, se bodo pa do naslednjega leta pogovorili o tem, tudi kar se tiče financiranja.  
 
Prof. dr. Rok Dreu je zastavil vprašanje še glede projekcije na 4 leta. Ali bodo programske skupine 
vedele vnaprej, kdaj je možno razpisati dodatne MR- je. To torej ne pomeni, da če bodo v naslednjih 
letih fiktivno dobile štiri, da lahko že v prvem letu vse štiri začnejo usposabljati, ampak bo to potekalo 
bolj gradualno.  
 
Rektor je povedal, da bo denar pritekal gradualno, lahko pa, če ima programska skupina sredstva, ki 
jih za to lahko nameni, že zdaj zaposli vse MR-je.  
 
Prof. dr. Anton Ramšak, prorektor, je povedal, da se bo dalo financirati MR-ja tudi iz drugih sredstev. 
Denar, ki ga bo zdaj programska skupina dobila lahko porabi delno za MR-ja, delno za nekaj drugega. 
Možnost je tudi, da se MR-ja plača delno iz drugih sredstev (npr. evropskih…). Več bo fleksibilnosti. 
Ne bo več problema glede tega, da v jeseni kakšna programska skupina na noben način ni mogla 
dobiti primernega kandidata ali da je kandidat odpovedal delo kot MR. Denar bo ostal in ni namensko 
označen. Po koncu tega obdobja se bo preverjalo, koliko je programska skupina dejansko imela 
doktorandov. Vse drugo pa je prepuščeno programskim skupinam.  
 
Prof. dr. Peter Vidmar je izrazil  skrb glede dvojnega financiranja, v  primeru da se bo financiralo iz 
dveh ali več virov. 
 
Rektor je odgovoril, da se lahko financira iz več virov, nikakor pa ne more priti do dvojnega 
financiranja, saj mladi raziskovalec v nobenem primeru ne more dobiti več kot ene plače oziroma ne 
mora biti plačan za isto delo večkrat.  
 
Prof. dr. Peter Vidmar je povedal, da je bilo do zdaj tako, da je imel lahko MR 2 uri na teden npr. 
pedagoškega dela, več ni smel, tudi če bi lahko. Ali zdaj glede tega ostaja enaka omejitev? 
 
Rektor je povedal, da če se dogovorite z njim, da bi bil delno na pedagoškem delu potem lahko. Ne 
more biti pa dodatno.  
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Prof. dr. Peter Vidmar je rekel, da potem bo mladi raziskovalec rekel, da je bil obremenjen pedagoško 
in ni uspel doktorirati. 
 
Rektor je povedal, da se bo glede tega treba individualno dogovoriti.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 6.: 
Senat UL sprejme Metodologijo izračuna števila mentorskih mest za raziskovalne programe na UL. 
Sklep je bil sprejet (28 ZA, 2 VZDRŽANA, 0 PROTI). 
 
 
Ad 7.) Sprememba Pravilnika o priznanjih UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
 
Rektor je predstavil spremembo Pravilnika o priznanjih UL, in sicer spremembo prve in druge točke 
4. člena, tako da se glasita: 
»Univerza podeljuje naslednja priznanja:  
1. naziv »častni doktor Univerze v Ljubljani« za izjemne dosežke posameznika na področju 
znanosti ali umetnosti ter izkazano sodelovanje z Univerzo v Ljubljani. 
2. naziv »častni senator Univerze v Ljubljani« za pomemben prispevek posameznika h krepitvi 
miru in humanih odnosov v svetu ali za velike zasluge pri razvoju Univerze v Ljubljani,« 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 7.: 
Senat UL sprejme spremembo Pravilnika o priznanjih Univerzi v Ljubljani, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka za vpis na UL v študijskem letu 2024/2025 za 
državljane držav nečlanic Evropske unije (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica) 
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica je predstavila Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka 
za vpis na UL v študijskem letu 2024/2025 za državljane držav nečlanic Evropske unije . V skladu s 
Pravilnikom o razpisu za vpis in izvedbi vpisa v visokem šolstvu se v vsakoletnem Razpisu za vpis v 
dodiplomske in enovite magistrske študijske programe objavijo tudi prosta vpisna mesta za 
državljane iz držav nečlanic EU in roki, ki veljajo v prijavno-sprejemnem postopku, ki jih določijo 
pristojni organi univerz.  
 
Prof. Marko Vatovec je povedal, da njim ta rokovnik še vedno časovno ne omogoča razpisa drugega 
vpisnega roka na način, da bi lahko bili prepričani, da ne bodo razpisali preveč mest. Vprašal je, ali 
se to res ne da drugače urediti, kljub temu da gre za vprašanje nekaj dni. 
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Hrovat, prorektorica, je odgovorila, da žal nimajo manevrskega prostora 
glede tega.   
 
Prof. Marko Vatovec je povedal, da morajo ravno okoli 28. avgusta javljati za naslednji razpis, kljub 
temu da podatkov o tem, koliko hrvaških študentov bodo sprejeli še nimajo.  
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Hrovat, prorektorica, je odgovorila, da žal ni te možnosti.  
 
Prof. dr. Iztok Prezelj je pritrdil prorektorici, da se roki ne morejo podaljšati, ker se potem tudi druge 
obveznosti časovno zamaknejo.  
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Prof. dr. Ksenija Vidmar Hrovat, prorektorica, je povedala, da pri tem rokovniku in pri urniku nikoli ne 
pridejo do pametnih rešitev za vse. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP št. 8.1: 
Senat UL sprejme Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka za državljane držav nečlanic Evropske 
unije za vpis na Univerzo v Ljubljani v študijskem letu 2024/2025. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.2: 
Senat UL sprejme sklep, da se v prijavno-sprejemnem postopku za vpis v prvi letnik dodiplomskega 
študija v študijskem letu 2024/2025 sprejme omejitev vpisa za tiste dodiplomske in enovite 
magistrske študijske programe v prvih prijavah, navedene na prvem mestu, pri katerih število 
prijavljenih kandidatov za vpis presega število razpisanih mest za 10 ali več odstotkov (velja za 
državljane držav nečlanic Evropske unije). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9.) Poročilo o postopku priznavanja tujega srednješolskega izobraževanja na UL za leto 
2023 (prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor) 
 
Prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor, je predstavil Poročilo o postopku priznavanja tujega 
srednješolskega izobraževanja na UL za leto 2023, kot sledi iz gradiva, ki je bilo posredovano za 
sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o postopku priznavanja tujega srednješolskega izobraževanja 
na UL v letu 2023. 
 
Ad 10.) Poročilo visokošolske prijavno-informacijske službe in komisije univerze za pritožbe 
kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih - za vpis v študijsko leto 2023/2024 (prof. dr. 
Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica in predsednica komisije) 
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica in predsednica komisije, je predstavila Poročilo 
visokošolske prijavno-informacijske službe in komisije univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-
sprejemnih postopkih - za vpis v študijsko leto 2023/2024, kot sledi iz gradiva, ki je bilo posredovano 
za sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom Visokošolske prijavno-informacijske službe o vloženih pritožbah 
v prijavno-sprejemnem postopku za vpis v študijsko leto 2023/24. 
 
Ad 11.) Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič) 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 11.1.: 
Senat UL na podlagi predloga UL ALUO namesto prof. Marjana Gumilarja za člana Komisije za 
podeljevanje priznanj pomembnih umetniških del UL imenuje doc. mag. Mitjo Ficka. Mandat prične 
teči z dnem imenovanja in traja do konca štiriletnega mandata Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP št. 11.2.: 
Senat UL na podlagi predloga UL ZF namesto doc. dr. Miroljuba Jakovljevića za člana Komisije za 
kakovost UL imenuje izr. prof. dr. Andreja Starca. Mandat prične teči z dnem imenovanja in traja 
do konca štiriletnega mandata Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 12.) Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, predsednica 
komisije) 
 
Ad 13.) Poročilo o delu Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš 
Obreza, predsednik komisije) 
 
Ad 14.) Pritožba v postopku izvolitve v naziv (Poročevalec: Prof. Marko Vatovec) 
 
Ad 15.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Prof. dr. Mirko Pečarič je podal dva predloga. Prvi je bil glede prijavnih postopkov. Glede na to, da 
se je ZVIS spremenil lani v septembru, tudi glede javne službe, je predlagal, da bi bilo dobro dati 
članicam obvestilo, ker se sedaj pojmovanje rednega in izrednega študija spreminja. Pravilnik od 
ministra pa zahteva, da je treba v te obrazce vpisati število študentov na rednem in izrednem študiju. 
Po novem izredni in redni študij ne pomeni več, da je to plačljiv oz. brezplačen študij, ampak gre zgolj 
za razliko v načinu izvedbe študija. Poleg tega je predlagal Statutarni komisiji, naj pogledajo Statut 
UL, kjer je določen redni in izredni študij ali je kakršno koli neskladje z ZVIS. Drugi predlog, ki ga je 
prof. dr. Mirko Pečarič podal, je bil predlog v zvezi z vzorčnimi evalvacijami. Želel je, da bi se na 
sestankih s predstavniki NAKVISA razčistil tudi način in postopek izvedbe vzorčnih evalvacij. Vzorčne 
evalvacije, kot jih on razume, ne pomenijo le, da se pogleda določen odstotek študijskih programov, 
ampak tudi, da se ta odstotek določi na nepristranski in objektiven način, kar sedaj ni praksa. 
 
Rektor je odgovoril, da bodo na to opozorili na NAKVISU.  
 
Mihaela Bauman Podojsteršek, Glavni tajnik UL, je odgovorila, da je še nekaj odprtih vprašanj, pri 
katerih se čaka ministrstvo za odgovore. Pogledati je treba tudi novelo ZVIS-M, ki govori o vpisu 
članic v sodni register. Čaka se na spremembo akta o ustanovitvi in potem se bodo začele načrtovati 
tudi spremembe Statuta UL.   
 
 
Seja je bila zaključena ob 16:15 uri.  
 
Zapisala: Lina Čok Jereb, mag. prav. 
  

 
Mihaela Bauman Podojsteršek 
Glavni tajnik UL 

Prof. dr. Gregor Majdič 
Rektor UL 
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